
Styremøte 03.02.2025 

Tilstede: Yngve, Inger, Hege, Geir, Odd, Barbro og Bente. 

 

1. Godkjenning av siste styrereferat. 

Referat fra siste møte ble godkjent i forrige styremøte. 

 

2. Økonomi 

Årsregnskap er sendt over til revisor. Det viser seg at vi ila 2024 går ca 16.000,- i underskudd på 
oasen. Etter årsmøtevedtak er kontingent for bruk av Oasen 550,- for 2025, for 
familiemedlemmer 250,-. Det forventes også et underskudd for 2025. Styret ser på tiltak for å 
redusere underskudd. 

Økonomien er fremdeles god.  

 

3. Mailer 

Mail vedrørende halv påmeldingsavgift for norske utrydningstruende raser. Styret ser ingen 
problemer må å redusere avgift for disse. 

Agria informerer om at det ikke blir arrangert «hundepromenade» som fellesturer i år, men som 
individuelle turer. De som ønsker å støtte opp om dette, registrerer seg selv via link som sendes 
ut i mars. 

 
4. Årsmøte 

Papirer til årsmøte må sendes ut til alle medlemmer innen 25.02. 

Styret samles 18. februar kl. 19 til forberedelse av årsmøtesaker 

 

5. Kurs 

Det blir sannsynligvis satt opp valpekurs i februar/mars. 

 

 

6. Arrangement 

Forberedelse til morgendagens medlemsmøte. 

Inger informerte om Atlanterhavsutstillingen. 

 

7. Dugnader 

Ingen planlagte dugnader. 



 

8. Eventuelt 

Det er på nytt innkommet «klager» på navngitte medlemmer i forbindelse med organiserte 
aktiviteter i regi av klubben. Det er grunn til å tro at disse bunner ut i personkonflikt mellom 
medlemmer. Det er ikke ønskelig at personlige konflikter skal utarte seg på klubbens område. 

Det er derfor flertall i styret om at personene det gjelder midlertidig ikke skal ha treninger 
fremover. Vi håper at dette vil skape ro fremover. De det gjelder vil bli kontaktet. 

Et styremedlem er innhabil i saken, og har derfor ikke vært med i behandling av saken. 

 

 

Referent: sekretær. 

 

Møst, 3/2-25 


